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(fiJP,1~1~'" Dade County Public Safety DepartmentllD®U~ ORGANIZED CRIME BUREAU REPORT 
Report Classifi~ation FILE NO: 

3-88 

Type of Report": ,x Investigative ______ Intelligence ______ Other (Specify) 

Other Related File # Date of Report: November 2, 1976 
File Source 

DYNAMITE DIVERSIONTitle: Identification: 
Investigator's Evaluation of Information Investigator's Evaluation of Source 
~Confirmed ___Possibly True ~Reliable ___Questionable 
_Probably True ___Cannot be Judged ___Usually Reliable ___Unknown 

NARRATIVE: 
~ 

Warrant service on OSMEL GRAVE ·DE PERALTA. 

On '2,2 October 1976 this writer along with OCB Det. J. Benitez attempted to 
serve warrants #76-27823 and 76-27824 at the Dade County Jail on the above 
named inmate, the charges being unlawful possession of explosives and unlawful 
transportation of explosives. The Dade County Jail advised this detective of 
DE PERALTA being in custody of the State Division of Corrections in Raiford, 
Florida serving a robbery sentence. 

This writer contacted by phone the Lake Butler Reception Center and attempted 
to notify the Center. Lake Butler advised that there was no information on 
DE PERALTA. A call was also placed to Raiford State Penitentiary and no infor­
mation could be obtained on DE PERALTA. 

On Saturday, 23 October 1976, this writer contacted by phone the Orange County 
Jail since that is a holding facility for in-transit prisoners going from Miami 
to Raiford. A contact was also made with the Orlando City Jail for the same 
reasons. Neither location had any knowledge of DE PERALTA or his whereabouts. 

This writer then notified the PSD Warrants' Section of the' futile efforts to 
locate DE PERALTA and have him served with the warrants and a request for 
teletypes to be sent to the Orange County Jail, Orlando City Jail, Lake Butler 
Reception Center, and Raiford State Penitentiary desk and advise them of the 
charges and ask them to execute the warrants. On 29 October 1976 Lt. Howard 
Nelson of PSD Criminal Warrants Section sent a letter over his signature to 
the Raiford Department of Offender Rehabilitation advising them of the warrants 
outstanding for DE PERALTA and further asking them to place appropriate holds 
on him and notify this department prior to release. 

Case closed by arrest. Pending trial. 

Copy of letter attached. 

" 
APPROVED BYSUBMITTED BY: 

D. BENITEZ, ~f¥icer 
~ (\ 
~eP. JANOSKY, 


Terrorist & Security Terrorist & Sac 


~ecommendation upon Review: 
Maintain in File~ Hold for Reevaluatio~ ) Microfilm Purge _____ 

114.03-04 
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,-ItENSITIVide County Public Safety Department 
~ ORGANIZED CRIME BUREAU REPORT . 3-88 

"Report Classification FILE NO: 

Type of Report~· X Investigative ______ Intelligence ______ Other (Specify) 

Other Related File # Date of Re,2ort: 14 Jan. 1917 
File Source

Illegal Dissemination of Explosives Identi fication: OSMEL DE PERALTA'l'itle: 
Investigator's Evaluation of Information Investigator's Evaluation of Source 
___Confirmed ___Possibly True ___Reliable ___Questionable 
~probably True ___Cannot be Judged ~Usually Reliable ___Unknown 

NARRATIVE: 
j

SYNOPSIS: 
. . /

Contact with Mr. OSMEL G. DE PERALTA by Det. D. Benitez and this writer. 

'DETAILS: 
On 14 January 1977, this writer's presence was requested by Mr. OSMEL DE PERALTA 
at the Dade County Jail. 

On the same date, this writer and Det. D. Benitez contacted Mr. DE PERALTA at the 
Dade County Jail. Mr. DE PERALTA, who had formerly informed this writer and Det. 
M. Martinez of a possible case to be made regarding the Illegal Exportation of 
Firearms out of the U.S., informed this writer that he wished to cooperate with 
the Public Safety Department in solving some of the terrorist problems within the 
community. 

Mr. DE PERALT~ indicated that he had heard rumors from outside sources that Mr. 
ROLANDO OTERoJwou1d probably go into seclusion when re~eased from the State Peni­
tentiary for serving sentenced time for his conviction of the Miami International 
Airport bombing which occurred in Miami in 1975. Mr. DE PERALTA stated he M.d no 
way of verifying the informati,bn" since he had ·received it third-hand. 

, 
He further me~tioned that he has received information which indicated forthcoming 
terrorist attacks in Miami during the month of February 1977.' 

Mr. DE PERALTA went on to reiterate .hat the possibility of a second attack against 
WQBA radio commentator EMILIO MILI~may be an issue the Public Safety Department 
should be concerned with, since it appears that some of the involved parties, in 
the initial bombing of Mr. MILIAN's vehicle were under strong pressure and scrutiny 
by members of Cuban terrorist subversive groups. 

AccOrdin,g to Mr. D~ PERALTA, regarding the whereabouts of Mr. VALE~IN ..HERNAND~Z / 
and Mr. JESUS ~O~ indicted by the Dade County Grand Jury for the killing of 
LUCIANO NIEVES:{U 1974, both these men had been in Miami sometime recently, but 
had departed to a northern part of the State of Florida or New York, to escape 

prehension by police. 

gerg 
Airport/Seaport 

.APPROVED BY: REVIEWED BY: 
R. GONZALEZ, G. R. HAVENS, Lt. ~ 
Airport/Seaport Section Airport/Seaport Sec'ttdfi * 

~ecommendation upo~Review: 

Maintain in File_____ Hold for Reevaluation,_____ Microfilm purge 

JB!QQ" QQ' M Barbakoff 


114.03-04 
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Page 2 of 2 14 January 1977 3-88 

Mr. DE PERALTA was not able to specifically substantiate any of the afore­
mentioned information, but advised he would attempt to verify it through his 
sources, through the inmates he knew at the Florida State Penitentiary. 

Mr. DE PERALTA was advised that he would be contacted at a time when he would 
be able to provide these officers with more accurate and specific information. 
He stated he would recontact these officers when he received any further infor­
mation pertinent to either terrorist activity or illegal weapons being exported 
out of the country. 

Mr. DE PERALTA was given these writers work telephone numbers, where these 
writers could be reached at any time. 

No further information/case pending. 

~~rh ~:"'\ r ,t'~ '7 ~ 
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CASE NO: 3-88 DATE: January 6, 1977 

Investigation into the recovery of explosives which occurred in 
Dade County on 11 November 1976. 

SYNOPSIS: 

Information received from ATF Agent James Harmon. 


DETAILS: 


On 5 January 1976 this writer contacted Agent James Harmon, ATF, 

reference the recovery of dynamite which ocqurred on 11 November 

1976 at 2885 N. E. 214 Street. 


Agent Harmon advised that he received a report on 5 January 1976 

via his agency that there were no companies reporting thefts of 

dynamite with reference to DuPont lot #'s P5AP17C or P5MY02C. 


Investigation continues. 

'\ 

~'" 
PREPARED BY: 

Unit 

APPROVED BY: 

Unit 

REVIEWED BY: 
Supervisor 

Investigation Section 

JF/do 
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Or! ICE (Jf' ~.IAfL EY 	 1~ICIIARI) L. \.t;:.h:~> I tiN 

STATE: ATTOHNF.:Y 

f 	 REFERRAL MEMORANDUM~i 

201.01 172 -- ~-M f 11,-;-jJ-iJtJ,eAI iJ 
TO: 	 nATE: Ik c. 20, 1!.) 7() 

~>' 

SUBJECT, 	 Ltr dtd 12/15/70 1'0 1176-27823­
24-B·I06 :\!agi~tratc \Varrant). 

FROM: HlClfAHD E. GEHSTEIN 

/mr 
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/s/ ,.osmel Grave tlc Pera\;ta 
'#045907 ­
500 Oranflc Avenue Circle 

..--~-- --------.-- ----.---.. -------.._--- ..--------- ----- --. ---·Be lIe - C La.de., fl Clrid.a~_33 ,130 

Please handle. If reply required, return copy of reply with this memo 
within 24 hours. 

If no reply required, return copy of this memo Wilh nOLation to that effect 

within 24 hours. 
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I, fiL e ~1~le-12/15/76 

~r ~'-

TO: STATE A'ITOR~11:Y 


Ve 'I~ ) • -"'-­
0). P-<_<tl (..,'--' 

OSI\[;L GrAVY: nr PEH/!:'rrA: #045907 

Dear Sirs: 

This is to explain the case that T have with you (#76-2732:;-2:~-E"H16 
Hagistrate \varrant). 

The reason for this letter is to tell you that I made a statement 

reference to a series or explosions ancl attempts (which culminated in deaths) 

in tIiami in 1~74 and 1975. 


t made that statement tJdnkin~; of the cOllununity of ~1inmi, ~Uh; ,iLsu 

thinking that those responsible were Comrm.mists. 
 I' 

I bclon,r to the "Frente de Liheracion Nacional de Cuba (FJYC:) FNLC, 
anJ the people that I mention in my statement arc lugh raJ1Klng people in the 
organization. 

Tt nmv turns out that you accllse me of sOllie dymunite that I saiLl 
Nas moved from one place to another without license and of heing in TIlY 
possession. 

I Nant you to know (a1thou~~h you knOiv it) that if the statement I 
rmde is made puhlic in the courtrooms, the Ii fes of Tny fnmily (wi Fe and 
t\,'O children) will be in danr;er of death, since havinp, spoken about the 
Organization and something detriment of the Organization, automatically puts 
me under sentence of "death" Tn this case, for which I run in jail, it Hill 
be my familty and the frunily of Carlos IIenlandez '''ho will pay for the 
consequences. 

I ask you to do somethin.~ about this casc. If you w:mt a guilty 
person to give to the conununi ty, you can take me and give me whatever tiJile 
you want, 1mt what I don I t want you do do is read the "statement" in cOllrt 
hecause it would mean the loss of my family, and that is all I have in this 
country. 

I explained to JJet. Raul lliaz and Det. Benitez the consequences of 
the process. 

I never refused anything in respect to the security of !lade CmU1t)', 
that is why I gave them all kinds of information, I expect that you will 
tmderstand that also. 

I knm.... a lot of people that are actually in the Organization that 
arc continuing with the bomhs and the assassination of politicians in exile 
(as you ,.,rill sec in the statement) and property of this country. 

3 -~~ -1~ f Z­
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. I guarantee you that T wi 11 \vor!'~ lvith you and help you (lvithollt 
mentioning my name) as soon as r get out of here, since I can either 
infiltrate someone in the .f~roup or ,give you information ahout what is 
goinp: to be done (rememher that there are boats that leave from Miarli 
to do sahotage at sea). 

I as'1~ you to resolve this case as soon as possible and with 
the most discretion possihle. 

Ilopinrr that you will understand this case and the danger that 
it represents for my family, 

Sincerely, 

Osmel Grave de Peratta 

NITIT:: 
Let me know what you arc going to do. Two or three months ago 

there was a homicide in a har in Hiami (Manhattan) that T know \','ho diJ it 
since the murderer told me himself. 

All depends on hm>l my case goes. 

3-~gtf8 f.1 
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'~~;,..".iI ~ Dade County Public Safety DepartmentSE 

3-88- ORGANIZED CRIME BUREAU REPORT 

-Report Classification FILE NO: 


Type of Report-:· X Investigative _______ Intelligence ______ Other (Specify) 

Other Related File # Date of Report: J7 Jan. 1977 

File Source
Illegal Dissemination of Explosives OSMEL G. DE PERALTA

Title: Identification: 
Investigator's Evaluation of Information Investigator's Evaluation of Source 

Confirmed Possibly True Reliable Questionable 
X Probably True Cannot be Judged X Usually Reliable Unknown 

NARRATIVE: 

SYNOPSIS: 

Contact with Mr. OSMEL G. DE PERALTA at the Dade County Justice Building. 


DETAILS: 

On 17 January 1977, at 1:00 PM, this writer and Det. J. Fuller, O.C.B. Terrorist 

and Security Squad, contacted Mr. OSMEL DE PERALTA at the Metropolitan Dade County 

Justice Building, where he was awaiting a preliminary hearing on charges of Illegal 

Possession of Dynamite and Transportation of Explosives without a Permit. 


Mr. DE PERALTA advised these writers that he had i~tentions of cooperating with 

the Public Safety Department and of pleading guilty to the aforementioned charges. 

He rationalized that he was already a convicted felon and that if he cooperated 

with the Public Safety Department, it might help him later on when he entered 

the guilty plea before the Criminal Court. 


This writer advised Mr. DE PERALTA in the presence of Det. J. Fuller to obtain 

legal counsel and discuss the matter with him prior t'o making his decision. This 

writer further informed Mr. DE PERALTA that if he should provide any information 

deemed relevant and accurate:to the Public Safety Department which would assist 

the Terrorist Unit in solving any of the recent ~errorist homicides and/or bombings,
. . 
the court would be apprised of the extent of his contribution to the law enforcement 
agencies. 

Mr. DE PERALTA stated he would contact these writers at a later time. 

No further information/case pending. 

Offlicer 
APPROVED BY: " /'~ \ ~4!!A'~

R. GONZALEZ, Sergea~ ~ -- ~ ~~Vl~~EY1,:Lt. /7~ 
Airport/Seaport Section Airport/Seaport Sectiafi-vrAirport/Seaport Section 

~ecommendation upon Review: 
Maintain in File X Hold for Reevaluation,_____ Microfilm Purge 

JB/ce cc:~Barbakoff 

114.03-04 
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SENCIUTiVI: .. Sa.fety Department
.;)II II • I!f,ade County Pubh~ BUREAU REPORT 3-88ORGANIZED CRI 

'Report Classification FILE NO: 

Type of Report~' ______ Investigative _______ Intelligence X Other (Specify) 

Information 


Other Related File # Date of Report: J 7 ,Jan. 1977 

File Source 

Titlet-.Uleaal Dissemination of Exp10siyes Identification: N/A 

Investigator's Evaluation of Information Investigator's Evaluation of Source 
___~onfirmed ____Possibly True ___Reliable ____Questionable 
___probably True ___Cannot be Judged ___Usually Reliable ___Unknown 

NARRATIVE: 

SYNOPSIS: 
Preliminary hearing of OSMEL G. DE PERALTA on charges of Illegal Possession of 

·Explosives and Transportation of Explosives without a Permit. 

DETAILS: 
On 17 January 1977, at 2:00 PM, NT 0SMEI, G. DE PERALTA appeared before Courtroom 
87 for a preliminary hearing on charges of Illegal Possession of Explosives and 
Transportation of Explosives without a Permit. The above hearing was postponed 
until 7 February 1977, in view of the State's request. 

At the time the case was called, this writer and Det. Fuller, O.C.B. Terrorist 
and Security Unit, advised the court that there were no:open cases against Mr. 
DE PERALTA and that there were no objections on the'part of these officers to Mr. 
DET PERALTA's release from bond on his own recognizance. 

On this same date, Sgt. P. Janoski, Supervisor of the Terrorist and Security Unit, 
was apprised of what had transpired in the preliminary hearing of Mr. DE PERALTA. 

Sgt. Janoski was further advised that he would be notifed of any forthcoming in­
formation received by these writers pertinent to terrorist activity. 

No further information/case pending. 

SUBMI 

ENITEZ, Off 
Airport'/Seaport Sec.tion 

{ecommendation upon Review: 
Maintain in File X Hold 

JB/ce- cc: M. Barbakoff 

APPROVED BY:R REVIEWED BY: n _I 
R. GONZALEZ, Ser~an G. R. HAVENS, Lt. . ~ 
Airport/Seaport Section Airport/Seaport Sect~~ 

7 

for Reevaluation----- Microfilm Purge 

114.03-04 
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, 
SENSITIV~ade County Public Safety Departmenti . ORGANIZED CRIME BUREAU REPORT . 3-88 
--------~--~~~~-- ------------------------­Report Classification FILE NO:t 

~ 
Type of Report~· ______ Investigative ______ Intelligence x Other (Specify) , ~ 

I 

Information 

Other aelated File # Date of ReE,ort: 7 Feb. 1977 

File Source N/A
Illegal Dissemination of Explosives
Title: Identification: 
Investigator's Evaluation of Information Investigator's Evaluation of Sourcei ..~ ___Confirmed ___Possibly True ___Reliable ___Questionable 

k ___probably True ___Cannot be Judged ___Usually Reliable __Unknown 

t', NARRATIVE: 

I SYNOPSIS: 

Preliminary hearing of OSMEL G. DE PERALTA before Judge Tanksley.
, 

j 
 DETAILS: . 

On 7 February 1977, this writer and Det. J. Fuller, O.C.B. Terrorist and Security 
Unit, appeared before Judge Tanksley for a preliminary hearing of OSMEL G. DE PERALTA 
on charges of Illegal Possession of Explosives and Illegal Transportation of Explosives 

,,I· without a Permit. 

Mr. Cassusso, Assistant State Attorney, was notified prior to the hearing that Mr. 
DE PERALTA had intentions of pleading guilty to the above charges. 

Mr. Cassusso indicated that Mr. DE PERALTA should put his'plea in writing through 
his attorney. Mr. Cassusso explained that if Mr. DE PERALTA wished to be relocated 
at the Belle Glades Correctional Institute, where he is presently serving time for" 
a Robbery charge, the State would have no objections if these officers felt that by 
doing so, Mr. DE PERALTA might be in a better position to receive information of 
interest to the Public Safety Department. Mr. Cassusso explained that if this werer the alternative to be taken, then Mr. DE PERALTA should inform the court of his in­, tended plea from Belle Glades in writing through his appointed attorney. He added . that he personally would handle the matter as soon as he was contacted by the Public 
Defender handling the DE PERALTA case. 

At the time of the preliminary hearing on this date, Mr. DE PERALTA waived his pre­
liminary hearing in front of Judge Tanksley. 

No further information/case pending. 

i 
~ 
I 

t 
! SUB APPROVED BY: /G ( REVIEWED BY: 

R.GONZALEZ, Sergea; G. R. HAVENS, Lt. ~ 

l Airport/S~aport Section Airport/Seaport Section Airport/Seaport Se~i~ 
; 

~ecomrnendation upon Review: 
Maintain in F~lA ! b ~r.qold for Reevaluation.~___ Microfilm Purge 

" 

JBfce . cc. if. D41 4~ff ­

J. ijDENITEZ ;--''O-f 

114.03-04 
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" ..d<~~~~ ~ U\!:; ~ Dade b:5un'ty Public Safety Department. 
. ORGAN~ZED CRIME BUREAU REPORT 3-88 

~Report Classification PILE NO: 

Type of Report~· __~__ Investigative ______ Intelliqence X Other (Specify) 
l)WOiWA'" T ('1M 

MaOther Related File # 
File ILLEGAL POSSESSION AND DISSEMINATION Source 
Title: OF EXPLOSIVES Identification: Officer 
Investigator's Evaluation of Information Investigator's Evaluation of Source 
~Confirmed ___Possibly True ~Reliable ___Questionable 
____probably True ___Cannot be Judged ___Usually Reliable ___Unknown 

NARRATIVE: 

SYNOPSIS: 

On 16 March 1971, this writer appeared before Judge Rubin at the Metro Justice Building 

in order to testify on behalf of the State regarding charges of Illegal Possession of 

Explosives and Illegal Transportation of Explosives without a Permit, filed against 

Mr. OSHEL G. DE PERALTA in 1976. 


DETAILS: 

Regarding the matter, Mr. DE PERALTA, represented by Mr. Brauerman, changed his Not 

Guilty plea in private chrunbers and entered a plea of Guilty after discussing the 

matter with Mr. Brauerman. The above Guilty plea was entered by Mr. DE PERALTA after 

plea negotiations were agreed upon by Defense Counsel, this writer and Mr. CASSUSSO , 

Assistant State Attorney. 


,In 	view of the plea of Guilty, Judge Rubin sentenced Mr. DE PERALTA to two (2) years 
'probation withholding adjudication on the matter pending Mr. DE PERALTA meeting certain 
specific terms of probation including full cooperation with the Public Safety Department 
regarding terrorist activity. ' 

No 	 further information. 

Case closed. 

, V~~~~~~ 

APPROVED BY: REVIEWED~~ 
R. GONZALEZ, Setge~t G. R. HAVENS, Lieutenant 

Airport/Seaport Section _ Airport/Seaport Section Airport/Seaport Section 
~ecornmendation upon Review: 
Maintain 	in File X Hold for Reeva1uation__________ Microfilm Purge


JB/ce 'cc: M. Bar'6i::iIi01f 


114.03-04 
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","I, 	 1;l$4i..... ~~,'<'A"'" , 

PURGING FORM 
(TO BE COMPLETED IN DUPLICATE) 

MaY...§..c ib985 
DATE 

FILE 	TITLE: Accessing of Explosives thruOCB FILE:f#::- 3-88 
!I11c1a Channels 

SUBMI'rrED BY~ A.E. Hill, Lt. SUBMITTED TO:- P. Janosky, Sgt-: 

The above noted item(s) was (were) purged from the Organized CrLme 
Bureau fi~ea under the guidelines set forth by the Metra-Dade pol­
ice Department r for the reason indicated below: 

~Information no i6nger usefu~ or pertinent to the operation of 

the Organized Crime Bureau. 


______	Information which no longer pertains to a possible crLminal 
violation or crimina~ intel~igence information necessary ~o 
the operation of the Organized Crime Bureau. 

Other (Explain): 

ACTION TAKEN: 


PURGE ENTIRE FILE_ RETAIN ENTIRE PILE_ RETAIN FOLLOWING PAGES =_ 

~- It' - J 
-..,,./ u 

I 

,I 
") 

ACTION REQUESTED BY: 


APPROVED 	 DATE oISAftRoVBD 

WI 	 A.F. NEBRBASS, CMDR. 
ORGANIZED CRIME BUREAU 

FILE:f#::-3-88


-. ......... 

. 

rmfQ)Rnp0f~: .r Dade County Public Safety Department,lfj (/' 

lQ]LUJ t;\; , \ ORGANIZED CRIME BUREAU REPORT .I 

------~------------------Report Classification 	 FILE NO: 
3-88 

Type of Report": ~ Investigative Intelligence ______ Other (Specify) 

other Related File # Date of ReEort: October 23, 1976 
File Source

ILLEGAL DISSEMINATION OF EXPLOSIVESTitle: 	 Identification: Law Officer 
Investigator's Evaluation of Information Investigator's Evaluation of Source 
-1lConfirmed ___Possibly True ~Reliable ___Questionable 
___Probably True ___Cannot be Judged ___Usually Reliable ___Unknown 

NARRATIVE: 
y 	

.".. 

Issuance of arrest warrants against OSMEL GRAVE DE PERALTA and CARLOS HERNANDE~ 
by Judge Hickey. 

On Friday, 22 October 1976, these writers met with Mr. Munroe, Assistant State 
Attorney, in order to obtain an affidavit in support of an arrest warrant 
being sought by these writers against OSMEL GRAVE DE PERALTA and CARLOS 
HERNANDEZ for illegal possession of explosives and transportation of explosives 
without a license in violation of FSS 552.101 and FSS 522.12 respectively. 
The meeting was held with Mr. Munroe in view of ASA Hank Adorno's and ASA 
George Yoss's departure from Miami to Venezuela. 

After a review of the entire case, Mr. Munroe prepared an affidavit in support 
'of probable cause for the issuance of the arrest warrants being sought. 

On the same date at approximately 3:30 p.m. these writers appeared before 
Ho.norab1e Judge Hickey in order to present him with the facts surrounding 
the case as outlined in the sworn affidavit against OSMEL DE PERALTA and CARLOS 
HERNANDEZ. After a brief inquiry by Judge Hickey regarding the case herein 
at issue, the sought arrest warrants were signed and issued as follows: 

1) 	 CARLOS HERNANDEZ - Warrants #7627821 and 7627822 
1) Possession of explosives in violation of FSS 552.101 
2) Transportation of explosives without a permit in violation of FSS 552.12 

2) 	 OSMEL GRAVE DE PERALTA - Warrants #7627823 and 7627824 
1) Possession. of explosives in violation of FSS 552.101 
2) Transportation of explosives without a permit in violation of FSS 552.12 

Investigation continueS. 

APPROVED BY:' I 

~ 
REVIEWED BY: 

J.\BENITEZ/J. ~~ P. JANOSKY, T. LYONS, 
Terrorist & Sec~Unit Terrorist & \L Unit Tactical 

Super 
Inv. 

~ecommendation upon Review: 

Maintain in File~____ Hold for ReevaluatibR________ Microfi lm Purge ___ 


114.03-04 
JB/JF/do 3-~rg -3V 	 r:D... 



Dade County Public Safety Department 
ORGANIZED CRIME BUREAU REPORT 

Report Classification FILE NO: 
3-88 

Type of Report": ,x Investigative ______ Intelligence Other (Specify) 

other Related File # 25464l-V Date of ReEort: October 21, 1976 
File Source 

ILLEGAL DISSEMINATION OF EXPLOSIVESTitle: Identification: Law Officer 
Investigator's Evaluation of Information Investigator's Evaluation of Source 
2L-Confirmed ___Possibly True ___Reliable ___Questionable 
_Probably True ___Cannot be Judged ___Usually Reliable ___Unknown 

NARRATIVE: 

FBI coop~ration to be an issue at the criminal hearing against OSME~_9~VE:-.J?~ 
PERALTA"""and CARLOS HERNANDEZ.V 

In view of the statements ~aken from the defendants by the FBI, on 21 October 
1976 this writer contacted FBI Special Agent Vince Warger at the Miami Office 
in order to ascertain if he and the other agents involved in the OSMEL DE 
PERALTA and CARLOS HERNANDEZ interview taken in 1975 would be available for 
court testimony at the Circuit Court in Miami, Florida. 

S/A Warger stated he would notify S/A T. Stickney and S/A R. Ross and assured 
this writer that it would present no conflict to any of their present assign­
ments. 

S/A Warger further assured this writer that they would be available for trial 
upon being subpoenaed by the state. 

J~BENITEZ, OUicer 
Terrorist & Security Unit 
~ecommendation upon Review: 

'I' ,( ) \. 
I r " 
1 I 

APPROVED BY: 
p. JAN?SKY I si 
Terror1st & Se~u 

Maintain in File! Hold for Reevaluation Il.L '--+-,--­

REVIEWED BY: 
T. LYONS, Super~ 
Tactical Inv. section 

Microfilm Purge _____ 

114.03-04 
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Dade County Public Safety Department 

ORGANIZED CRIME BUREAU REPORT 
Report Classification FILE NO: 

3-88 

2J ' Ll\J U Lalli 

Type of Report": ,x Investigative ______ Intelligence Other (Specify) 

Other Related File # Date of Report: October 23, 1976 
SourceF~tlel ILLEGAL DISSEMINATION OF EXPLOSIVES

T1 e: 	 Identification: Law Officer 
Investigator's Evaluation of Information Investigator's Evaluation of Source 

X Confirmed Possibly True ~Reliable ___Questionable 
___probably True ___Cannot be Judged ___Usually Reliable ___Unknown 

NARRATIVE: 

Arrest of CARLOS HERN~~J:)Ez~n 2.2 October 1976 at 2531 N. W. 24 St. I Miami, Fla. 

On 22 October 1976 at approximately 6:00 p.m. this writer along with PSD detec­
tives and Miami Police Department assistance served arrest warrants #7627821 
and 7627822 on CARLOS HERNANDEZ at 2531 N. W. 24 Street, Miami, Florida. 

Mr. HERNANDEZ was read his constitutional rights as per Miranda by this writer 
in the presence of Dets. E. Mederos and D. Benitez and the circumstances for 
which he was being criminally charged were explained.-

Mr. HERNANDEZ was then transported to the PSD building, OCB office, by PSD 
Officer William Hendersohn, where HERNANDEZ was processed and subsequently 
turned over by this writer and Det. D. Benitez to the custody of the Dade County 
Jail for formal booking procedures. 

Th~ following officers responded to assist this writer in serving the above 

cited arrest warrants: 


l} PSD Sgt. P. Janosky 

2) Det. D. Benitez, PSD 

3) Det. E. Mederos, PSD 

4) PSD Canine Off. C. Welden 

5) PSD Off. W. Hendersohn 

6) Miami PD Det. ~. Agras 


Investigation continues. 

BENITEZ,~Officer 
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Terrorist & Security Unit Terrorist & Se Unit Tactical Inv~;Section 
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Dade County> Public Safety Department 
ORGANIZED CRIME BUREAU REPORT 

Report Classification FILE NO: 
3-88 

Type of Report~ Investigative ______ Intelligence Other (Specify) 

other Related File # 
File 
Title: ILLEGAL DISSEMINATION OF EXPLOSIVES 

Date of ReEort: November 15, 1976 
Source 
Identification: Other 

Investigator's Evaluation of Information Investigator's Evaluation of Source 
~Confirmed ___Possibly True ~Reliable ___Questionable 
___Probably True ___Cannot be Judged ___Usually Reliable ___Unknown 

NARRATIVE: 

On Friday, 12 November 1976, these' writers appeared before Magistrate Judge 
Newbold in Courtroom #5 in order to testify on behalf of the state against 
CARLOS HERNANDEZ.v 

Other witnesses for the state present were Mr. P. Warren (Public Works 

Department), S/A Robert Ross (FBI), S/A Vince Warger (FBI), and Mr. Al 

Champaigne (Troup Brothers Construction). 


In view of instructions from ASA Hank Adorno, the state motioned for a post­
ponement in an effort to file the case directly. 

CARLOS HERNANDEZ, who was represented by counsel, Jeffrey S. Weiner, was not 
in the courtroom at the time the case was called. 

No further information. 

APPROVED BY: lurrr REVIEWED BY: 
J."BENITEZ/". FULLER, Officers P. JANOSKY;..;f~er9:$rit T. LYONS, Supe 
Terrorist & Security Unit Terrorist &"Sec~rity Unit Tactical Inv-------------------~-----------------------------~.--~
~ecommendation upon Review: 
Maintain in File ~ Hold for Reevaluation Microfilm Purge 
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@@~ I~U-Dade County Public Safety Department ' 
ORGANIZED CRIME BUREAU REPORT 

Report Classification FILE NO: 
3-88 

Type of Report": x Investigative ______ Intelligence ______ Other (Specify) 

Other Related File # 254641-V Date of ReEort: November 2, 1976 
File Source 
Title: DYNAMITE DIVERSION Identification: Law Officer 
Investigator's Evaluation of Information Investigator's Evaluation of Source 
~Confirmed ___Possibly True ~Re1iab1e ___Questionable 
___probably True ___Cannot be Judged ___Usually Reliable ___Unknown 

NARRATIVE: 
~ 

Magistrate hearing of CARLOS HERNANDEZ scheduled for 2 November 1976 in 
Judge Jaffe1s court in Dade County. 

On 2 November 1976 this writer appeared before Magistrate Court Judge Jaffe 
in order to testify for the state at the preliminary hearing of defendant 
CARLOS HERNANDEZ, who was represented by counsel. 

In view of the lack of the State Attorney's Office to subpoena Special 
Agents of the FBI involved in the case along with other necessary witnesses, 
the case was postponed until 12 November 1976. ' 

No further info~mation. 

REVIEWED BY: 

Unit 

APPROVED BY: \ 
P. JANOSKY, S'e:t, 
Terrorist & S 

T. LYONS, Super~o 
Tactical Inv.foction 

~ecommendation upon ~iew: 
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CASE NO: 3-88 DATE: August 27, 1976 

Continuing investigation into the illegal flow of explosives in 
Dade County. 

SYNOPSIS: ~ 

Interview of OSMEL GRAVE DEPERALT~at the Dade County Jail in 
Miami, Florida. 

DETAILS: 

On 27 August 1976, these writers met with Mr. OSMEL GRAVE DE 
PERALTA at the Dade Coun Jail for the purpose of interviewing 
him regarding his invo ement in the larceny of a case of dynamite 
from the Troup Brothe s construction site sometime in 1974. 

Mr. DE PERALTA was advised of the scope of our authority and of 
his incriminatory repercussions if he should talk to us. In 
spite of this advice, Mr. DE PERALTA agreed to talk and discuss 
the above matter. 

Mr. DE PERALTA was advised of his constitutional rights in English 
and in Spanish in the presence of Det. J. Fuller. He indicated 
he understood his rights and agreed to discuss his involvement in 
the larceny of a case of dynamite from the Troup Brothers site in 
1974. 

Before proceeding, Mr. DE PERALTA was advised of the charges 
which were being contemplated against him by the State Attorney's 
Office and the Public Safety Department, i.e., Illegal possession 
of explosives without license, FSS 552.101, and Transportation of 
explosives, FSS 552.12. 

Mr. DE PERALTA stated that this was an old case and he did not 
see any sense in keeping it to himself since he had already 
spoken to FBI S/A Vincent Warger and PSD Det. R. Diaz when he was 
at the State Penitentiary in Belle Glades, Florida. 

Mr. DE PERALTA appeared somewhat nervous but at ease in conversa­
tion with these writers. He indicated a lack of understanding 
about the present sentence for robbery he was serving. These 
writers made no attempts to either explain to him his present 
sentence or promise him anything in exchange for a statement. 

Mr. DE PERALTA was further informed by these writers that all 
information to be discussed would be presented to the office of 
the State Attorney and that they (SAO) would make the final deter­
mination of what charges would be filed on whom regarding this 
case. 

Mr. DE PERALTA proceeded as follows: 
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3-88 -2- August 27, 1976 

On a day sometime i~~s previously agreed by himself and 
Mr. CARLOS HERNAND~~~th;Y both went to a construction site near 
the Palmetto Expressway to pick up some dynamite from a source 
who worked at the job site. 

Upon their arrival at the Palmetto Expressway job site, a dynamite 
truck arrived after them. After a brief inaudible conversation 
between Mr. HERNANDEZ and the truck driver, Mr. DE PERALTA was 
motioned by Mr. HERNANDEZ to the rear of the recently arrived 
truck. 

According to DE PERALTA, he went to the rear of the truck and 
opened up a box which was part of the cargo in the rear of the 
truck. Upon doing so, and convincing himself of the contents, 
he removed the box and placed it in Mr. HERNANDEZ' vehicle. 

Upon departing from the area, Mr. DE PERALTA ~. CARLOS 
HERNANDEZ drove to Mr. FRANCISCO HERNANDE~duad~ised him of 
what they had obtained. According to Mr. DE PERALTA, Mr. 
FRANCISCO HERNANDEZ appeared very pleased with what he was told. 

Mr. DEPERALTA states that the dynamite was subsequently trans­
ferred from CARLOS HERNANDEZ' Pontiac to FRANCISCO HERNANDEZ' 
vehicle by himself prior to their departure. 

According to DE PERALTA, he never again saw the dynamite. 

Mr. DE P~TA concluded by stating that FRANCISCO HERNANDEZ had 
been a~~~:ted with the FR~TE DE LIBERACION NACIONAL DE CUBA 
(FLNC), however, he did not have any knowledge of what the 
dynamite was used for. 

Investigation continues. 

-uJ.PREPARED BY: 
J. BENITEZ, Office 
Terrorist & Security Unit 

Unit 

APPROVED BY: 

Unit 

REVIEWED BY: 

Section 
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CASE NO: 3-88 DATE: September 8, 1976 

Continuing investigation into the illegal flow of explosives in 
Dade County. 

SYNOPSIS: ~ 
Interview of OSMEL GRAVE DE PERAL~t the Dade County Jail in 
Miami, Florida on 8 September 1976; 

DETAILS: 

On 8 sep~eer 1976 these writ~r contacted OSMEL GRAVE DE PERALTA 
for the p pose of ascertaining if he would testify against CARLOS 
HERNAND /FRANCISCO HERNANDEZ and any other involved parties in 
the illegal dissemination and transportation of explosives herein 
under investigation. 

Mr. DE PERALTA stated he would testify in a grand jury hearing on 
behalf of the state against the other involved parties in this 
case but expressed fear for his safety if he should do so. DE 
PERALTA also expressed a strong desire to speak to Det. R. Diaz, 
PSD, regarding a previous conversation which took place at Belle 
Glade, Florida. 

In view of DE PERALTA'S answer and agreement to testify on behalf 
of the state, Mr. Hank Adorno, Assistant State Attorney, was 
notified in order to discuss immunity proceedings to be granted 
for OSMEL GRAVE DE PERALTA. As a result of the meeting with ASA 
H. Adorno, an agreement was made to arrange for DE PERALTA'S 
sworn statement to be taken at the State Attorney's Office. 

3-&lr-~'S' 
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Investigation continues. 

PREPARED BY: 

Unit 

APPROVED BY: 

Unit 

REVIEWED BY: 

Section 
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CASE NO: 3-88 DATE: September 21, 1976 

Continuing investigation into the illegal flow of explosives in 
Dade County. 

SYNOPSIS: 

Interview of OSMEL GRAVE DE PERALTA at the Dade County Jail in 
Miami, Florida. 

DETAILS: 

On 21 Sep~er 1976 these writers contacted OSMEL GRAVE DE 
PERALTA ~ the Dade County Jail in order to finalize arrangements 
to tak~ his sworn statement to be used on behalf of the state 
against all the involved parties in the illegal dissemination of 
explosives case herein under investigation. 

Mr. DE PERALTA refused to discuss anything pertaining to the case 
at issue and stated he would not testify either in court or a 
grand jury hearing against anyone. He further stated he would 
take bis chances and serve whatever time he is given if sentenced 
for this offense. 

These writers advised DE PERALTA that he would be notified of the 
outcome of the case and of the decision made by the State 
Attorney's Office concerning the action to be taken against him 
regarding his involvement in the crime. 

Mr. H. Adorno, Assistant State Attorney, was notified of DE 
PERALTA'S change of attitude about testifying on behalf of the 
state against all other involved parties in the case here at 
issue. 

Investigation continues. 

PREPARED BY: 

Unit 

Unit 

APPROVED BY: 

Unit 

REVIEWED BY: 
Superv~sor 

Investigation Section 
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CASE NO: 3-88 DATE: September 20, 1976 

Continuing investigation into the illegal flow of explosives in 
Dade County. 

SYNOPSIS: 


Attached is a sworn statement of SIDNEY FARLEy.J 


DETAILS: 


On 20 September 1976 these writers received the attached sworn 
statement of SIDNEY FARLEY which was taken on 23 July 1976. 

The statement is in regard to an alleged theft of dynamite which 
occurred in October 1974. 

Investigation 

PREPARED BY: 

Unit 

Unit 

APPROVED BY: 

Unit 

REVIEWED BY: 
NS ,- -X/Supervisor 

Investigation Section 
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CASE NO: 3-88 DATE: September 20, 1976 

Continuing investigation into the illegal flow of explosives in 
Dade County_ 

SYNOPSIS: 


Attached is a sworn statement of SIDNEY FARLEY. 


DETAILS: 


On 20 September 1976 these writers +eceiveQ the attached sworn 

statement of SIDNEY FARLEY which was taken on 23 July 1976. 

The statement is in regard to an alleged theft of dynamite which 
occurred in October 1974. 

Investigation 

PREPARED BY· 

Unit 

Terrorist & Security Unit 

APPROVED BY: 
P. JANOSKY, Sergeant 
Terrorist & Security Unit 

REVIEWED BY: ~-~. 
JF/JB/do 
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FOR THE DADE COUNTY PUBLIC SAFETY 
DEPARTMENT, ORGANIZED CRIME BUREAU 
MIAMI, DADE COUNTY, FLORIDA 

CASE NO: O.C.B. 3-88 

INVESTIGATION CONDUCTED ·· 

BY THE 

· · 
ORGANIZED CRIME BUREAU 

I 
SWORN STATEMENT OF SIDNEY B. FARLEY'" 

Taken before Gertrude Ann Reincke, R.P.R., Steno-Reporter and 

Notary Public in and for the State of Florida at Large, at 1320 

Northwest 14th Street, Miami, Dade County, Florida, on the 23rd 

day of July, 1976, commencing at 4:40 p.m. and concluding at 

5:05 p.m. 
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PPEARANCES: 

JAMES FULLER, DETECTIVE 
DADE COUNTY PUBLIC SAFETY DEPARTMENT 
ORGANIZED CRIME BUREAU 

JOSEPH BENITEZ, DETECTIVE 
DADE COUNTY PUBLIC SAFETY DEPARTMENT 
ORGANIZED CRIME BUREAU 

I N D E X 

witness 	 Page 

Sidney B. Farley 

By Detective Fuller 	 3, 6 
7, 8 
9, 11, 12 

By Detective Benitez 	 5, 6 
8, 11, 12 
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THEREUPON: 


SIDNEY B. FARLEY 

having first been duly sworn or affirmed and cautioned was examined 
and testified upon his oath as follows: 

EXAMINATION 

BY DETECTIVE FULLER: 

Q 
A 
Q 
A 
Q 
A 
Q 
A 

my license is 
Heights. 

Q 
A 
Q 
A 
Q 
A 
Q 
A 
Q 

Brothers? 
A 
Q 

explosives? 
A 
Q 
A 
Q 
A 
Q 

alcohol? 
A 
Q 

drugs? 

Would you please state your name and age. 
Sidney B. Farley. 
How old are you? 
Forth-four. 
When were you born, Sidney? 
1932. 
What is your present address? 
Just moved there. I have to get, take out-­

downstairs--l0754 Southwest l40th Street, Richmond 

Do you have a phone number there? 
Yes~ 235-0621. 
What is your type of employment? 

Meaning what? 

What kind of job do you do? 

Blast. 

Who do you work for? 

Troupe (sic) Brothers. 

How long have you been employed', by Troupe 


Twenty-three years. 

And the position that you hold is a blaster with 


Right. 

You're certified by the State of Florida? 

Right. 

Do you know how long you were certified? 

No. 

Are you presently under the influence of 


No. 

Are you presently under the influence of any 
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A No. 
Q Are you presently under the car of any medical 

doctor? 
A No. 
Q Okay. Are you aware of the reason why you are 

in this office today? 
A Yes. 
Q Are you here voluntarily? Are you here volun­

tarily? 
A Yes. 
Q Have any promises been made to you regarding 

the giving of a statement to us? 
A What do you mean? 
Q Has anybody made any promises to you so that you 

would talk to us? 
A No. 
Q Sidney, I will read to you a statement of rights. 

It means that you have certain rights. One of those rights is 
that you don't have to talk to me, if you do not want to and 
that you can have an attorney officiating. 

I am going to read you these rights. I want 
you to answer after I read each one, explain too if you understand 
that right. 

"You must understand these rights. 
You have the right to remain silent. You don't 

need to talk to me or answer any questions if you do not wish to 
do so." 

Do you understand that? 
A Yes. 
Q "Should you talk to me, anything which you 

say in answer will be introduced into evidence in court against 
you." 

Do you understand that? 
A Yes. I do. 
Q In other words, whatever you say to me, if it 

incriminates you in any way, it could be used in a court of law 
against you. 

A Right. 
Q "If you want an attorney to represent you at 

this time or at any time hereafter, you're entitled to an attorney." 
Do you understand that? 

A Yes. 
Q "If you cannot afford an attorney, one will be 

provided without charge for you." 
Do you understand that? 

A Yes. 
Q I am going to ask you several questions regarding 
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a specific case of dynamite which was disseminated or which was 
accounted for by yourself and some of which has proven to be not 
accounted for because it was in the hands of somebody else. 
That's what the specific. investigation is about. 

Do you understand that? 
A Yes. 
Q Are you willing to answer my questions? 
A Yes, if I know them. 
Q That's all I want. 

Do you wish to answer these questions without the 
presence of an attorney at this time? 

A Yes. 
Q And this statement you're about to give me is 

the truth to the best of your knowledge? 
A Right. 
Q Sidney, I would like to draw your attention to 

October of 1974. Do you recall where· you were working at the 
time? 

A Yes, on the turnpike at Sweetwater. 
Q You were working for Troupe Brothers at the time? 
A Right. 
Q What were you doing then? 
A Blasting. 
Q Do you remember the names of the llow.employees 

that you were working with at that time? 
A Just only two. 
Q Who are they? 
A Samuel Thomas and Homer Gardner, I think it was. 
Q Were you ever approached by any individuals 

wanting to but dynamite from you at that time? 
A No. 
Q Do you know of anybody else that you worked with 

that were approached~-
A Not that I know of. 
Q --to buy dynamite? 

Does the name Dwayne Williamson-­
A He's the truck driver. 
Q Do you recall the individuals that approached 

Dwayne Williamson wanting to buy dynamite? 
A Not that I know of. 
Q Do you remember any individuals mentioning to 

you have their having b-en approached by two individuals in order 
to buy dynamite? 

A How do you say now? 
Q Did anybody tell you that they were approached 

by somebody that wanted to buy dynamite? 
A No. 
Q I would like to read you a statement from Mr. 
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illiamson. I would like your response to this. 

This is concerning alleged thefts or illegal 


uying of dynamite that occurred in October. 

This is from a deposition taken at the State 


ttorney's Office by Mr. Williamson. 


Question was asked: 

"You didn't see them physically take the dynamite 
out of the truck?" 

Mr. Williamson said: 

"No. He throwed this. I knew they had as soon 
as they drove off. I went back and I thought 
there was dynamite missing. I said, tSid, I 
don't know but these guys took some dynamite 
out of the truck.' I told him. There was people 
around on the bridge. He said, 'I hope nobody 
didn't see. If they did see the, they'll close 
down the job.' 

I told him that I felt if I had to tell the big 
boss or call the cops, I would. I took down 
their tag number"-­

and it goes on from there. This is page six of 
the deposition given on February 19, 1976, at 9:05 a.m.w Present 
were Henry Adorno, Dwayne Williamson, Jim F1ller and the reporter 
was Audrey Lubeck. 

Do you want to respond to that? Do you recall 
anything like that happening? 

A No. 

EXAMINATION 

BY DETECTIVE BENITEZ: 

Q Do you remember anybody telling you that there 
was cases of dynamite missing from one of the trucks? 

A I don't. 
Q Have you ever had any problem with Mr. Williamson~ 
A No, never have. Me and him been good friends. 
Q So, there was no reason for him to say this? 
A Always tell a fellow, bunch of truck drivers 

what hauling rocks and stuff like that, anytime anybody comes close 
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by' the truck, I warn them stay close by the truck--never tell. 
Q So, he was probably complying with your in­

structions by staying close by the truck? 
A It's possible. 
Q You don't have any recollection of your own 

part of anybody even mentioning to you that there was any amount 
of dynamite or any amount of any type of explosive missing from 
anyone truck? 

A No. We observed the one truck over there, 
that he was taking care of the drill rigs. 

EXAMINATION 

BY DETECTIVE FULLER: 

Q Samuel Thompsori ts~c). 
A That's my loader man. He loads for me. 
Q Did he ever approach you and said somebody had 

tried tODUY dynamite from:;:·him? 
A No. 

DETECTIVE FULLER: Off the record. 
(Discussion held off the record.) 

EXAMINATION 

BY DETECTIVE BENITEZ: 

Q Sidney, are you aware of the fact that the in­
formation that you are giving us regarding the specific incident, 
if it shows not being true, you would be or could be prosecuted 
for Perjury? 

A Yes. 
Q You realize that is a crime in the State of 

Florida? 
A Right. 
Q You also realize that if you are knowledgeable 

of any of this activity taking place and you do not tell us about 
it, you could be prosecuted as an Accessory After the Fact. You 
know that is a crime, too? 

A That's right. 
Q If you know this has been taking place, you can 

be convicted and you will no longer be able to perform your duties 
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as a blaster? 
A Right. 

EXAMINATION 

BY DETECTIVE FULLER: 

Q I would like to read you another statement. This 
again is from the deposition of Sam Thompson taken on January 
14th, 1976. Present is Janet Reno, James Fuller, Samuel Thompson 
and Jean Bowman. 

The statement I am reading you was read by 
Miss Reno from F.B.I. reports. That is quote, unquote, starting 
at page 10: 

This is Miss Reno: 

"DePeralto is not the one who drove for Tupler. 
This is what he said to the F.B.X.: 

'sometime about mid-October, 1974, I went with 
Carlos Hernandez to pick up some dynamite from a one-eyed man of 
the black race with whom I was not acquainted. This black man was 
working with explosives on a road project in the vicinity of the 
new turnpike west of the Palmetto Expressway in Miami.' 

Then he told Carlos what he was going to do with 
it, and it goes on: 

'Both Carlos and I had previously gone to see 
the black man who worked with explosives at the same general area 
of the construction site on four or five occasions to get some 
dynamite. 

However, this explosives man on these other occasior 
told us that he did not have enough to give us any. Finally, 
on about the sixth trip to see the explosives man, a dynamite truck 
arrived where Carlos and I, as well as the black man, were driving 
by an unidentified white male. The black male introduced Carlos 
and me to the driver. Carlos asked the man for some dynamite. 

I cautioned Carlos not to tell the driver why 
we wanted the dynamite. The driver said something to Carlos I 
did not hear. Carlos motioned to me to go to the rear of the 
truck and get some dynamite. I went to the rear of the truck. 

I saw cardboard 50-pound cases of dynamite. I 
opened one and examined the sticks of dynamite. I took one case 
of the dynamite and put it in Carlos' car and I drove'--" 
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Quote, unquote. This statement was given by 
Osmel Peralta ending on page 11. 

EXAMINATION 

BY DETECTIVE BENITEZ: 

Q Do you recall anybody ever mentioning that specific 
case? 

A No. I haven't 
Excuse me. When I said the black man, Samuel 

Thompson, he is my loader man. 
Q Do you remember him ever reporting this? 
A No. 
Q Do you remember ever being there when this 

occurred? 
A. No. I had to go to my machine every morning, be 

greasing up while they get the dynamite. 
Q Do you remember what day this was when this 

occurred? 
A No. 
Q Did you ever hear anybody mention to somebody 

else 	any particular events of what he just read to you? 
A No. I never have. 

EXAMINATION 

BY DETECTIVE FULLER: 

Q All right. I would like to read another 
statement. I would like your response. Again, this again comes 
from the deposition taken in February of 1976. Present were 
Henry Adorno, Dwayne Williamson, James Fuller, reporter was 
Audrey Lubeck. This is from page five. All right. This is 
a response to a question: 

"Then what happened?" 

The answer is given by Dwayne Williamson: 

"Sid started walkig.g toward me. The boss, got 

on the drill rig standing by him. The other guy helping was away 

a couple of minutes, so I t.hought·I 'better go back to the drill 
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ig in case these guys are stealing dynamite off of it. I was 

ooking around to see where everybody was. 


Sam was walking over toward it--not to be putting 
nything on Sam. Sam is kind of a sneaky, sly guy. He drinks 
n the job a lot, kind of a sly guy_ They come out and turn Sam 
n, 

They tried to bribe me with a reefer, and that 
irst time they come on the job, they come on the job twice after 
his, but at the time I went back to the truck. 

I got in the truck--sat in the cab. One of the 
uys was talking to Sid. He stayed there. The other two guys 
orne back. The main guy is with Sam. He kept on saying, 'Let 
e get some dynamite from you.' 

I said, 'I can't do that. Talk to Sam. What 

hey do is their business.' He said, 'Come an now. We need it 

a blow up Castro.' 


I said, 'I don't want to sell you no dynamite, 
ecause it's against the law. On top of that, I don't know you at 

lall. You couldn't pay for it anyway.' 
You know. He said, 'All right, man, that's cool. 

e'll just go on down.' 
About that time, he throws $5.00 in the window, 

on't say nothing. I kind of looked around, looked in the back 
f the truck. They was already in the car, getting in their car." 

You don't recall that incident or do you? 
A Some guys come out one day because they was 

working there. Every day truck drivers--I don't know. It was 
two or three. 

Q What did they do when they came out there? 

A Talk to Sam and Dwayne. I was getting the other 


row of hose. I was off the drill. I got back up on the drill. 
Q What did they talk to Sam about? 
A I don't know. See, the truck had to be 500 

feet .away from the drill. I never noticed what was going on. 
Q This area, are only certain people inside? 
A Anybody can come in. 
Q Do you know these people? 
A I know if I see them--the driver of the truck 

every day. 
Q They were there legally? 
A What do you mean? 
Q If they had a reason to be there? 
A Not that I know of. 
Q Are you the supervisor of Williamson and these 

other people? 
A Right 
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EXAMINATION 

Y DETECTIVE FULLER:: 

Q Sid, ,what kind of dynamite were you using when 
iYoU were working on the job in '74? 

A I dO~1' t know. We changes so much, I really 
couldn't say to be sure but it was a Hercules (sic) brand. 

Q What percentage would you mostly likely use 
n the cite? 

A Mostly 40%. It all depends in the area we're 
rilling in--hit hard rock, we have to use something different. 

Q Sid, do the truck drivers of the dynamite 
trucks /dd the.vever:~load any other dynamite or explosives off the 
truck? 

A No. 
Q What happens to the boxes after the dynamite 

is used? 
A We burns them in the afternoon. 
Q Is it possible that anything besides explosives 

is carried on the truck? 
A Fire extinguisher, nothing else. 

EXAMINATION 

BY DETECTIVE BENITEZ: 

Q Does the place where you store the dynamite 
remain locked after you use it? 

A Supposed to be locked. I don't go there. They 
could leave it open. I wouldn't have no way of knowing that. 

Q HOW would anybody get dynamite from there if 
it is locked? 

A They would have to break in. See, the driver 
to have the keys--see, that!:s the first time. They didn't have 
that a long time ago. 

Q How long ago? 
A I don't know. I can't say. 
Q Two years ago? 
A Much longer than that. 
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Q Did it over occur to you to ask these men 
what they were doing there? 

A Several times. 
Q What did they say?,. 
A Scouting around, asking questions. 
Q What would your job as supervisor then require 

you to do about their being there? 
A I told Sam to keep them from coming around 

there, keep them from hanging around that truck. 
Q What would be required of you to do as a super­

visor if you found dynamite to be missing from the truck? 
A The first time, I would tell my boss. 
Q Then, what would you do? 

That's as far as you go? 
A That's as far as I go with it. 
Q Can you explain in any way that you accounted 

for having accounted for a case of dynamite that was not used by 
you? 

A No. I can't because [-never notice how much even 
is on the truck or machine and nothing, only account for what I 
use in a day. 

Q Carl you account for the specific amount used 
in a day then? The particular case we are talking about, how 
would you be able to account for it if it was not used? 

A Well, ain't no way. Thing is some of them 
cases come with 15 sticks but don't have but 12 sticks. Fifty 
pounds, that's how I count it. 

Q 'How tight are the safety measures of the 
control of dynamite at the Troupe cite? 

Is it easy to get dynamite from the storage 
center or from a truck without anybony else knowing it? 

A Yes. It would be easy. 
Q It would be easy? 
A Not around the drilling, it wouldn't be easy. 

Going from one drill to the other or machine where the storage 
is. 

If a person wanted, they could take as many 
cases as they wanted. 

Q Is there anything that a supervisor could do 
to make sure that this doesn't happen? 

A Ellen Champain (sic) come around. I guess 
that's what she do. 

Q That would be their job? 
A I guess so. 
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EXAMINATION 


BY DETECTIVE FULLER: 

Q Do you recall at any time in the fall of 1974 
of a break-in at that cite or dynamite was stolen? 

A Not ours. Right off from there, Sterling (sic). 
Q In October? 
A I believe so. I am not for sure. I believe 

that's when it was. 

EXAMINATION 

BY DETECTIVE BENITEZ: 

Q Has anybody ever approached you to try to buy 
dynamite? 

A Yes. On the job, didn't offer to buy. They 
said they needed 12 cases. I think somebody from this department-­
down there. They needed cases. That's the man that drives from 
there. 

They had brought us a load. He had gone out to 
get a mechanic. At the same time, two guys came up in a yellow 
pick-up truck and called me, wanted to talk to me. 

That's what he said, some guys said, I may be 
able to help us. I locked the gate--when he went out--I went to 
get my boss. He wasn't there. 

The government inspectors was there. So, I 
brought him back up there. 

Q Who? 
A I guess somebody from this department. 
Q What is the full name of your supervisor? 
A Ellen Champain (sic). 
Q Before that specif~ time, do you remember any­

body else approaching you to buy? 
A Never. Never. 

Peoples ride by say, "Sid, throw me a case of 
dynamite out," jiving, just like playing going on. 

Q The peopTe that. ask you to throw a case of 
dynamite, are they people that you know? 

A Yes • 
. O:~', ·'00: you know if any of these people are Cubans 

or Latins? 
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A 	 Oh, no. 
o Do you recall a Latin male that was working 

for Tupler that might have approached you or Samuel Thompson for 
dynamite? 

A No. Samuel is friends to all these guys. I 
never talk to anybody. I goes to work and I goes home and that's 
it. He always going to riding with him and drinking with them. 

really don't know what he be doing. 
o Sidney, are you willing to appear before a Grand 

Jury and testify to what you have told us? 
A 	 Sure. 
Q 	 Is everything you told us, is it true to the 

best 	of your knowledge? 
A ,That's right. 
o 	 Are you willing to take a lie detector test? 
A 	 I am willing to take anything. 

DETECTIVE BENITEZ: Thank you. 

AND FURTHER WITNESS SAITH NOT 
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CERTIFICATE OF REPORTER 


STATE OF FLORIDA ) 

COUNTY OF DADE 
) SS: 
) 

I HEREBY CERTIFY that I was authorized to 

and did report the foregoing testimonYr and that the foregoing 

pages numbered ~through 13 ,inclusive, represent and contain 

a full, true and complete transcription of my stenographic 

notes and rePQrt of same. 

WITNESS my hand and official seal this the 

15th day of September, 1976 ,Miami, Dade County, Florida. 

~l4rnH.R. 
Notary Public 
State of Florida at Large 

My Commis-sion Expires: 
ugust 1, 1979. 
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~ d ii:CASE NO: 3-88 DATE: September 17, 1976 

Continuing investigation into the illegal diversion of dynamite 
which occurred in Dade County, Florida. 

SYNOPSIS: 

On Friday, 10 Sept~mber 1976, this writer along with Det. H. 
Rapado interviewed~SMEL GRAVE DE PERALTA in the Dade County Jail. 

DETAILS: 

On Friday, 10 September 1976, this writer along with Det. H. 
Rapado interviewed OSMEL GRAVE DE PERALTA in reference to his 
possible testimony in a case involving the illegal diversion of 
dynamite. 

Approximately one week prior to 10 September 1976, this writer 
had interviewed DE PERALTA at which time this writer advised DE 
PERALTA that it was unknown to this writer what was the status 
of the case. 

On 10 September 1976 this writer, in the presence of Det. H. 
Rapado, advised DE PERALTA of the options he had in the case. DE 
PERALTA was advised that if he did not testify in court then the 
statement given by him to members of the FBI and this office 
would be used against him and charges would be filed against him. 
DE PERALTA was further advised that if he testified in front of 
the Dade County Grand Jury he would probably have to testify in 
state court. 

DE PERALTA stated that he felt betrayed by this office and that 
he feared for his family's life if he testified in state court. 

DE PERALTA further stated that at this time he could not make up 
his mind as to whether he would testify or not. 

PREPARED BY: 

Unit 

APPROVED BY: 

Unit 

REVIEWED BY: 
, .n./"" .....pervJ.sor 

Investigation Section 

RJD/do 
~~ 
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CASE NO: 3-88 ,'.J DATE: August 27, 1976 

...;..J.! 

Continuing investigation into the alleged illegal flow of 
explosives in Dade County, Florida. 

SYNOPSIS; 

The following is a summary ~f interview conducted by these writers 
with gSNEL GRAVE DEPERAI.TA at the Dade County Jail on 27 August 
1976. 

DETAILS: 

Mr. DEPERALTA was read his constitutional rights by these writers 
and advised he understood them completely. 

The purpose for the interview of Mr. DEPERALTA was to trace the 
dynamite that had previously been taken from a Troup Bros. 
construction site in 1~74. He stated that after he delivered it 
to FRANCISCO HERNANDEZ~ he never saw it again. 

DEPERALTA expressed extreme fear for his life and his family and 
did not wish to testify in open court. He did state, however, 
that he would be willing to testify before a grand jury regarding 
the involvement of all participating parties in the theft and 
illegal dissemination o~~amite in 1974. 

PREPARED 

Unit 

Unit 

APPROVED BY: 
P. 	J. 

Unit 

REVIEWED BY: 
GP.'~H tFEN~upervisor~ 
Tactical Investigation Section 

JF/JB/do 
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CASE NO: 3-88 DATE: July 10, 1976 

Continuing investigation into the illegal dissemination of 
explosives attempted by an unidentified white male in Dade County. 

SYNOPSIS: 

The following report is a summary account of the scheduled meeting 
of an unidentified white male who attempted to set up an illegal 
sale of explosives to these writers on 8 July 1976. 

DETAILS: 

On Saturday, 10 July 1976, at approximately 11:30 a.m., these 
writers entered the prearranged location (8250 N. E. 4 Place #223) 
in order to wait for the unidentified white male as agreed by 
him and these writers on 8 July 1976. 

While at the undercover location, all conversations were to be 
monitored by Det. D. Benitez and Det. I. Vazquez through an elec­
tronic audio surveillance device which had been installed under 
Det. Fuller's clothing. 

After a waiting period of approximately one and one-half hours at 
the above location with negative results, it was determined that 
since the unidentified white male was not going to show up, the 
meeting should be canceled. 

Upon departing from the prearranged meeting location, these 
writers proceeded to 82 Street and N. E. 2 Avenue in order to 
debrief the surveillance unit of these writers' intentions to 
call the meeting off as instructed to do by Sgt. P. Janosky on 
9 July 1976. 

No further information. 

PREPARED BY: 
\J, 

APPROVED BY: 

REVIEWED BY: 
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Unit 

Unit 
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CASE NO: 3-88 DATE: July 9, 1976 

Continuing investigation into the illegal dissemination of 
explosives attempted by an unidentified white male in Dade County. 

SYNOPSIS: 

The following report is a summary account of the meeting by these 
writers with an unidentified white male who attempted to set up 
an illegal sale of explosives to these writers on 8 July 1976. 

DETAILS: 

On 9 July 1976 at approximately 3:00 p.m., these writers, while 
at 8250 N. E. 4 Place, were contacted by a previously identified 
white male (TONY), who resides in apartment #222. 

Subject TONY greeted these writers and advised that we should be 
careful with the unidentified white male these writers were going 
to transact business with. Subject TONY then departed on foot to 
the first floor of the apartment complex and proceeded on to N. E. 
4 Place where he walked in a northbound direction from the apart­
ment building. 

Approximately fifteen minutes later, subject TONY, while on his 
way back into apartment #222, advised this writer (who was stand­
ing by the balcony of apartment #223), that the unidentified white 
male was at the public telephone booth located approximately 80 
feet east of 4 Court & N. E. 83rd Street. 

Immediately upon being advised of the location where the unidenti­
fied white male was,(both these writers proceeded to meet with the 
subject while Dets. b. Benitez and A. Larson monitored the con­
versation which ensued through an electronic audio surveillance 
device which had been installed under Det. Fuller's clothing. 

Upon these writers' meeting the unidentified white male at the 
southeast corner of 83rd Street & N. E. 4th Court, the subject 
stated, "I don't know nothing" and shook his head in a negative 
manner after inquiries were made by these writers regarding the 
explosives the unidentified white male had alleged were available 
for sale as discussed on 8 July 1976. 

The unidentified white male continued by saying, "I don't want to 
get involved, I found out I can get 20 years for this.1I 

Upon this writer then inquiring about the previously made state­
ment on 8 July 1976 wherein the subject advised that he and 
"SMOKEY" had a Cuban buyer of dynamite who wished to make a buy 
of such merchandise for 26 July 1976 in order to have available 
dynamite to "drill someone", the subject stated that he still had 
some left. 
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3-88 	 -2- July 9, 1976 

At this point these writers inquired where his "stuffll (dynamite) 
was. The white male subject responded by saying that "SMOKEY" 
had it. 

The unidentified white male then continued by asking what was he 
going to do with the explosives. These writers replied "sell it". 
The unidentified white male at this point stated, "I'll see what 
I can do." 

At this point these writers stated we would be away for the evening. 
The unidentified white male agreed to meet these writers at 12:00 
noon on the following day (10 July 1976) in order to carry out the 
transaction. The subject then departed. 

Investigation continues. 

PREPARED BY: ~.~~\::/
J. 	BEN EZ, OffiC'r 
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CASE NO: 3-88 DATE: May 18, 1976 

Investigation into the alleged theft of dynamite which occurred 
in October, 1974, in Dade County, Florida. 

SYNOPSIS: 

On Tuesday, March 2, 1976, this writer and Sgt. R. McGavock 
interviewed OSMEL GRAVE DE PERALTA~ reference to the alleged 
theft of dynamite occurring in October, 1974, in Dade County, 
Florida. 

DETAILS: 

On Tuesday, March 2, 1976, Det. Diaz and Sgt. McGavock interviewed 
OSMEL GRAVE DE PERALTA at the Belle Glades Correctional Institute 
in Belle Glades, Florida, in reference to a statement that 
DE PERALTA had given earlier this year (1976) to FBI agents and 
officers of the Dade County Public Safety Department. 

DE PERALTA furnished almost the same information he had previously 
given these officers in previous interviews. At this time 
DE PERALTA furnished these officers with the name of a third 
person that was with him (DE PERALTA) and CARLOS HERNANDEZ~ 
mid-October, 1974, at the time they allegedly picked up some 
dynamite from a construction site in Dade County, Florida. The 
third person ~ identified by DE PERALTA as Cuban white male 
CECILIO GOMEZ, approximately 24 years old, who was arrested with 
DE PERALTA for a robbery in Hialeah in 1975, and who has recently 
been charged with Sale and Possession of Narcotics. 

DE PERALTA also advised that everyone who was at the construction 
site when they allegedly obtained the dynamite was aware of the 
purpose of their presence there, which was to obtain dynamite. 

Investigation 

PREPARED BY: 
R. J. DIAZ, Of!~ce 
Terrorist & Security Unit 

APPROVED BY, L~ 
R. McGAVO ,Sergeant 
Terrorist & Security Unit .. .,." 

REVIEWED BY: 
T. LYON 
Tactj/a Section 
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Sr. Raul Diaz: 

Dear Friend, this letter is to tell you that I have been "blamed" 
with the "dynamite" case that I told you about in the statement 
I made. I want to ask you, "what's going to happen to my family?" 
Remember you told me to forget about the whole thing that you had 
taken care of it, and now as a result I'm being blamed for it. ' 

You know that the result is in cases like this, I told you on my 
last trip to Miami, "death to the traitor". In my case it would 
be my family that will pay the consequences. 

The only thing I ask is that if you can talk to somebody in 
the courts or State Attorney's Office so that they don't publicize 
the statements that I gave the FBI. If all the State Attorney 
wants is to prosecute someone (without taking in consideration 
the fact that the information was voluntary) than let them pro­
secute me (which they will do). 

Now you'll all be responsible for the lives of my family if the 
statements are publicized. The only thing I ask of you, is to 
tell me what action to take in order to speak or write somebody 
in the government so that my case will be reviewed as to its 
consequences. 

I want you to understand my position, now even my work release 
program has been frozen. Now I'm without freedom, charged 
in something else, and thinking about my two daughters and family. 

I want you to write me if you can, or come to see me so I can 
tell you what'S happening and what can happen. 

Tell me tha truth about what's really happening so that I'll 
now what steps to take. But remember that what they're trying 
to do with me is an injustice, you better than anyone else know 
my case and motives. 

Cordially your friend 

I 
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